## 臺北市立誠正國民中學 112 學年度開學後未完工事宜說明 (給家長的一封信)

## 親愛的家長,您好:

因本校後籃球場、綜合球場目前尚在進行改善整修工程,施工廠商已於工地架設圍籬,本校並於相關集會告知全校學生勿靠近工地,以免發生危險!敬請您協助再次提醒貴子弟,工程預計於10/5完工,學校亦會督促施工單位儘快完成,造成不便,敬請見諒!若您有任何問題,請撥打總務處電話27828094分機1500或1510,謝謝您! 誠正國中總務處敬啟112.08.24

Hello, dear parents:

The basketball court at the back of the classrooms, and the multi-purpose sports stadium are still undergoing improvement and renovation works, so fences on the construction sites have been erected and all students have been told at the assembly not to approach the construction sites to avoid danger. Please help remind your child again. The project is expected to be completed by 10/5. We will also urge the construction contractor to complete the project as soon as possible. We apologize for any inconvenience caused. If you have any questions, please feel free to call the General Affairs Office at 27828094\*1500, 1510. Thank you!

Sincerely, the General Affairs Office